
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 6  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 14.06.2023 г 

Днес, 14.06.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-2350/01.03.2023 г. относно 

приемане на План за действие на Столична община в изпълнение на Областната 

стратегия за приобщаване на българските граждани от ромски произход и други 

граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация  

(2023-2024 г.). 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



М. Йовчева – Предлагаме План за действие на Столична община в изпълнение на 

Областната стратегия за приобщаване на българските граждани от ромски произход и 

други граждани в уязвимо социално положение. Областната стратегия е разработена и 

приета от областния управител и екипа му и е подложена на обществено обсъждане. 

Съгласно Националната стратегия на Р България за равенство, приобщаване и участие 

на ромите и насоките, които се дадоха от МС, общините са длъжни да разработят план 

за действие към тези областни стратегии. Със заповед на кмета на СО беше сформирам 

общински оперативен екип, чията задача беше да разработи и обобщи този план за 

действие. Той е разработен съгласно 18 районни администрации, които се 

идентифицираха като райони, в които има присъствие на хора от различни етноси и 

най-вече от ромски произход. 8 от районите не представиха такива планове. 

Представяме 8 обобщени плана. Планът за действие се състои от анализ на ситуацията, 

механизъм за управление, механизъм за мониторинг и приложена таблица с плана за 

действие. Във въведението и в анализа сме събрали статистически данни, които ни 

дават официална информация какво е присъствието на ромската общност в отделните 

райони на столицата. Искам да отговороя на въпрос от вчера защо цифрите изглеждат 

нерелевантни към реалната ситуация – защото много от ловската общност не се 

идентифицират като роми и второ – това са официални данни, по коитон ие трябва да 

работим. Районните администрации много добре познават демографската структура в 

района и съответно там, където имаме засилено присъствие на тази общност, има 

предпирети мерки, които са описани в техните планове. Анализът на ситуацията 

включва различни области, по които се работи – образование, здравеопазване, заетост, 

върховенство на закона, култура и медии. Относно заетостта една от основните 

причини е да има нисък процент, е образователният ценз, който почти липсва при 

някои и датова има разработени програми и трудови медиатори – акцент, който е важен 

и значим. За да има резултати, е важно да работим в областта на образование, заетост, 

социални услуги. Много от тях не са здравноосигурени, нямат здравна култура. Имаме 

здравни медиатори, заложени в програмата, и здравнообразователни програми. 

Използва се НПО. 

 

Д-р Койчев – Много изчерпателно беше. Г-н Антов на заседание на ПК по образование, 

наука и култура и културно многообразие зададе някои от тези въпроси. Беше 

отговорено. Точно така е, при заявяване на етническа принадлежност човек се 

самоидентифицира. Наистина беше по-малка бройката. 

 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 7 

Против 1 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 



Иво Петров - за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - против 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-6861/1/02.06.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел 

отдаване под наем на част от имот – публична общинска собственост на 

територията на район ,,Надежда“, ж.к. ,,Толстой“. 

 

Петър Ташев – зам.-кмет на р-н „Надежда“ – Имаш поправки, които вие пожелахте да 

бъдат направени – от 10 на 5 години да  срокът. Други въпроси нямаше към доклада. 

 

Д-р койчев – Имаме обаче нов проект за решение, отразено е това, което Вие казахте. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-

ВК08-6861/2/12.06.23 г 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров - за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-НЦ62-216/6/30.05.2023 г. относно 

предоставяне под наем за срок от 3 три  години,  на нежилищно помещение– 

частна общинска собственост, находящо се  в сграда на булевард “Ген. Данаил 

Николаев” № 26, Район “Оборище”,  на Сдружение с нестопанска цел за 

осъществяване на обществено полезна дейност „Здраве за всички”. 

Д-р Койчев – И досега това сдружение е наемател. 

 

Н. Александров – кмет на р-н „Оборище“ – докладът е във връзка с продължаване на 

срока за отдаване под наем на сдружение с нестопанска цел „Здраве за всички“. 

Направили са доста подобрения на помещенията. Молбата им е за продължаване на 

договора. 



Д-р Койчев – Освен това са предоставили и отчет за дейността си. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага в 

правните основания да се допълни чл. 22, ал. 1, т. 1 от Наредбата за общинската 

собственост. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

Заседанието от т. 4 до т. 10 вкл. се води от Ирина Йорданова. 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-5623/08.06.2023 г. относно 

продължаване на психологическа помощ като форма на палиативна грижа и 

грижа за тежкоболни пациенти и техните близки в общински многопрофилни 

болници за активно лечение. 

Д-р Койчев – Спомняте си, че преди шест месеца гласувахме тази програма. Оказа се, 

че програмата е доста търсена. 1146 човека са потърсили психологическа помощ, някои 

са близки на пациенти. Около 20% от тях са с онкологични заболявания. Имаме 

обратна връзка от изпълнителите на програмата и от директорите на лечебните 

заведения, които предлагат да се продължи срока на действието на програмата. Сред 

вносителите са представители на всички политически групи, което е проява на 

човеколюбиво отношение. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 



Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-5566/07.06.2023 г. относно 

провеждане на конкурс за избор на контрольори на общински лечебни заведения – 

еднолични дружества с ограничена отговорност. 

М. Христова – В изискванията съобразно закона за публичните предприятия 

кандидатите не извършват търговски сделки от свое или чуждо име, обаче не е сложена 

изричната разпоредба, в която пише, че забраните се прилагат само в случай, когато се 

извършва дейност, сходна с тази на дружеството. 

 

О. Лютаков – юрисконсулт – Има го този текст. 

 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-263/2/01.06.2023 г. относно даване 

на разрешение на Диагностично-консултативен център ХVІІ-София ЕООД да 

сключи договор за наем на помещения, находящи се в сградата на лечебното 

заведение за срок от 10 /десет/ години 

 

Д-р Койчев – Към писмото за намерения имаше препоръки, които бяха съобразени в 

проекто-договора и документацията, благодарение на г-жа Христова, за което 

благодаря. 

 

Я. Тодоранова – Коментирахме предходните заседание, че ще сее преразглежда наемът 

след 5 години. 

 



М. Христова – Това е записано в проектодоговора. 

 

Д-р Койчев – Не случайно казах, че всичко е съобразено. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-127/2/18.05.2023 г. относно даване 

на разрешение на Диагностично-консултативен център ХХV-София ЕООД да 

закупи със собствени средства дълготраен материален актив 

 

Д-р Койчев – Става въпрос за остеоденситометър, не е преносим. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 



По т. 8 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-268/2/07.06.2023 г. относно 

даване на разрешение на „Диагностично – консултативен център V - София“ 

ЕООД да сключи договор за наем на помещение, находящо се в сградата на 

лечебното заведение за срок от 3 (три) години. 

Д-р Койчев – Това са помещения за ОПЛ. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 9 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-269/2/06.06.2023 г. относно 

даване разрешение на ..Диагностично - консултативен център V - София" ЕООД 

да сключи договор за наем на помещение№ 12, находящо се в сградата на 

лечебното заведение за срок от 3 (три) години 

 

Няма изказвания. 

  

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 



Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 10 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-267/2/06.06.2023 г. относно 

даване съгласие „Диагностично - консултативен център V - София “ ЕООД да 

закупи със собствени средства дълготраен материален актив, нов ехограф. 

 

Д-р Койчев – Докладът също е разглеждан. Вчера в комисията по финанси се изрази 

учудване, че цената е ниска. Д-р Заяков ще определи какъв апарат е нужен и съм 

сигурен, че ще му върши работа. Не можем да предопределяме, че щом е евтин, е 

некачествен. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-156/1/08.06.2023 г. относно 

избиране на ликвидатор на “Медицински център XVI - София” ЕООД - в 

ликвидация, ЕИК 130327659, даване на съгласие за осребряване на имуществото, 

определяне на метод за нейното извършване и предприемане на действия по 

неговото заличаване от Търговския регистър. 

 

М. Христова – Ликвидаторът, който беше избран, подаде своята оставка като 

ликвидатор по лични причини. Налага се да бъде избран нов. Имаше проблем с водата, 

беше се закачила дна автомивка. Вече е решен. Но с Топлофикация не може да се реши, 

защото сградната инсталация е 30 %, трупат се сериозни разходи. Беше образувано и 

дело от Еврохолд-ЧЕЗ, дадохме средства, за да бъде спасен имотът от публична продан. 

Има оценка от 4,4 млн., доста е висока, но е на атрактивно място. Въпросът е, ч има 

нужда от много подобрения. Да се надяваме, че ще има интерес. Дано този ликвидатор 



да успее. Практиката показва, че вливането е по-добрият вариант, но трябва да се прави 

веднага. Ликвидацията може да продължи с години. 

 

Я. Тодоранова – Ако единственото решение е да се продаде сградата, за да се покрият 

задълженията и да се приключи фактическото съществуване... 

 

М. Христова – Предложението е средствата от продажбата да се използват за лечебните 

заведения. 

 

Я. Тодоранова – Дали не можем да търсим вариант за пормяна на целта за използване 

на тези сгради? Дали това е най-добрият вариант. Пример – Овча купел. Има услуги, 

които общината не предлага в достатъчен обем и си заслужава да разглеждаме дали 

инвестиция в тези сгради няма да има по-висока стойност като ползи за обществото. 

Струва си да го разгледаме като вариант, преди да се вземе решение. 

 

Д-р Койчев – Аз съм съгласен с това, което казвате, като концепция. Това донякъде е 

отражение на ситуацията в българското здравеопазване. Но в тези два случая по-

добрият вариант е спасителният, тъй като в случая гоним време. Като цяло 

концептуално е правилният подход. Но ликвидацията е естествен процес. Виждам го 

като един болен човек, който стига да крайния изход. Дори смятам, че за Овча купел 

ние си наложихме излишни рестрикции. Това е въпрос на друг разговор. 

 

Я. Тодоранова – Но предивд ограничената база, с която разполага общината, си струва 

да се разглеждат въпросите отделно. Едно е сградният фонд, друго е самото дружество. 

Не пречи да продължи ликвидация, но сградата може да бъде извадена от активите. 

Дали пак ще се стигне до продажба, да, разбира се. Това беше моя аргумент. Спасяваме 

дружество, но губим актив, който може да донесе ползи. Тогава си струва да имаме 

тази допълнителна инфромация – какво би струвало, ако се реконструира сградата, 

какво бихме спечелили, ако се продаде и така да взимаме решение. Не може водещото 

да е спасяване на някакво дружество. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 7 

Против 1 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – против 



 

 

По т. 12 от дневния ред: Разни 

Няма въпроси и изказвания. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 13.10 часа. 

Протоколът е изготвен на 15.06.2023 г. 
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